
Protokół Nr XXV/2021 

z obrad XXV sesji Rady Gminy Kołaczkowo w dniu 25.01.2021 r. w sali sesyjnej Urzędu 

Gminy w Kołaczkowie. 

Ad.1. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kołaczkowo Danuta Grabowska o godz. 15:00 otworzyła 

dwudziestą piątą sesję Rady Gminy Kołaczkowo. Powitała radnych i zaproszonych gości – listy 

obecności w załączeniu nr 1 i 2. 

Ad.2. 

Na podstawie listy obecności przewodnicząca Rady Gminy Kołaczkowo Danuta Grabowska 

stwierdziła, że na stan 15 radnych, obecnych na sesji jest 15 radnych i Rada jest władna 

do podejmowania prawomocnych uchwał  

Ad.3. 

Wójt Teresa Waszak wniosła o wprowadzenie punktów do porządku obrad: 

- wprowadzenie zmian w budżecie Gminy Kołaczkowo na 2021 rok. 

- rozpatrzenie wniosków w sprawie złożenia wniosków o dofinansowanie w ramach 

Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych. 

Głosowanie w sprawie wprowadzenia zmian do porządku obrad. 

Wyniki głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) Magdalena Cieślak, Piotr Górecki, Danuta Grabowska, Małgorzata 

Jakubowska, Zofia Kominek, Krystian Konieczny, Adam Kruszyński, Wojciech Majchrzak, 

Robert Ptaszyński, Jerzy Siemiątkowski, Michał Stefański, Wiesław Urbaniak, Bogusława 

Wietrzyńska-Stramczewska, Jerzy Woś, Ewa Zgolińska 

 

Przewodnicząca Danuta Grabowska odczytała porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie 

2. Stwierdzenie kworum 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad XXIII i XXIV sesji. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

i realizacji uchwał podjętych  na poprzedniej sesji. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy na temat złożonych odpowiedzi 

na interpelacje.  

9. Wyrażenie zgody na zawarcie kolejnej umowy z dotychczasowym najemcą na okres 

jednego roku. 

10. Wyrażenie zgody na nabycie nieruchomości położonej w miejscowości Sokolniki dz. nr 

98/3 obręb Sokolniki. 

11. Współdziałania z Miastem Gniezno w zakresie realizacji obowiązku zapewniania opieki 



nad bezdomnymi zwierzętami z terenu Gminy Kołaczkowo. 

12. Przeznaczenie środków finansowych pochodzących z umorzenia części pożyczki 

zaciągniętej w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

w Poznaniu. 

13. Wprowadzenie zmian w budżecie Gminy Kołaczkowo na 2021 rok. 

14. Uchwalenie studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Kołaczkowo. 

15.  Rozpatrzenie wniosków w sprawie dofinansowania w ramach Rządowego Funduszu 

Inwestycji Lokalnych. 

16. Wolne głosy i wnioski. 

17. Odpowiedzi na zapytania. 

18. Zamknięcie sesji. 

Głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0  

Wyniki imienne: ZA (15) Magdalena Cieślak, Piotr Górecki, Danuta Grabowska, Małgorzata 

Jakubowska, Zofia Kominek, Krystian Konieczny, Adam Kruszyński, Wojciech Majchrzak, 

Robert Ptaszyński, Jerzy Siemiątkowski, Michał Stefański, Wiesław Urbaniak, Bogusława 

Wietrzyńska-Stramczewska, Jerzy Woś, Ewa Zgolińska 

Ad. 4.  

Do protokołów z sesji nr XXIII i XXIV nie zgłoszono uwag i zostały przyjęte.  

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) Magdalena Cieślak, Piotr Górecki, Danuta Grabowska, Małgorzata 

Jakubowska, Zofia Kominek, Krystian Konieczny, Adam Kruszyński, Wojciech Majchrzak, 

Robert Ptaszyński, Jerzy Siemiątkowski, Michał Stefański, Wiesław Urbaniak, Bogusława 

Wietrzyńska-Stramczewska, Jerzy Woś, Ewa Zgolińska 

Ad.5 

Przewodnicząca Danuta Grabowska przedstawiła sprawozdanie z działań podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym. 

Ad.6 

Wójt Teresa Waszak przedstawiła  sprawozdanie  z  działalności  w  okresie międzysesyjnym 

oraz informację z realizacji uchwał podjętych na ostatniej sesji. Informacje pisemne 

w załączeniu nr 3 i 4.  

Ad.7 

Przewodnicząca Danuta Grabowska odczytała interpelacje, które wpłynęły do Rady Gminy. 

Ad.8 



Przewodnicząca Danuta Grabowska odczytała odpowiedź na złożoną interpelację od radnej 

Bogusławy Wietrzyńskiej-Stramczewskiej. 

Ad.9.  

Anna Cichowska odczytała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy z dotychczasowym najemcą na okres jednego roku. 

Do projektu uchwały pytań nie zgłoszono. 

Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 15 radnych, 15 głosami „ZA” podjęła Uchwałę 

Nr XXV/182/2021 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

z dotychczasowym najemcą na okres jednego roku. 

Uchwała stanowi załącznik nr 5. 

Wyniki głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: Wyniki imienne: ZA (15) Magdalena Cieślak, Piotr Górecki, Danuta 

Grabowska, Małgorzata Jakubowska, Zofia Kominek, Krystian Konieczny, Adam Kruszyński, 

Wojciech Majchrzak, Robert Ptaszyński, Jerzy Siemiątkowski, Michał Stefański, Wiesław 

Urbaniak, Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska, Jerzy Woś, Ewa Zgolińska 

Ad.10  

Anna Cichowska odczytała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości położonej w miejscowości Sokolniki dz. nr 98/3 obręb Sokolniki. 

Radna Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska uważa, że radni w momencie przejęcia 

nieruchomości powinni znać jej cenę.   

Anna Cichowska poinformowała, że po uzgodnieniu z rzeczoznawcą majątkowym cena za tą 

nieruchomość wynosić będzie około 20.000 zł, po czym nastąpią negocjacje z kurią. 

Radna Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska zaznaczyła, że ta kwota powinna być wpisana 

w uzasadnieniu do uchwały. 

Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 15 radnych, 15 głosami „ZA” podjęła Uchwałę 

Nr XXV/183/2021 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej 

w miejscowości Sokolniki dz. nr 98/3 obręb Sokolniki. 

Uchwała stanowi załącznik nr 6. 

Wyniki głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) Magdalena Cieślak, Piotr Górecki, Danuta Grabowska, Małgorzata 

Jakubowska, Zofia Kominek, Krystian Konieczny, Adam Kruszyński, Wojciech Majchrzak, 

Robert Ptaszyński, Jerzy Siemiątkowski, Michał Stefański, Wiesław Urbaniak, Bogusława 

Wietrzyńska-Stramczewska, Jerzy Woś, Ewa Zgolińska. 

Ad. 11.  

Kamila Majorek wyjaśniła, że zapewnienie opieki bezdomnym zwierzętom należy do zadań 

własnych gmin. W celu wywiązania się z tego obowiązku podejmuje się uchwałę w sprawie 



współdziałania z Miastem Gniezno w zakresie realizacji obowiązku zapewniania opieki nad 

bezdomnymi zwierzętami z terenu Gminy Kołaczkowo. Po podjęciu uchwały zostanie zawarte 

porozumienie z Miastem Gniezno na umieszczenie wyłapywanych zwierząt w schronisku dla 

bezdomnych zwierząt. 

Kamila Majorek odczytała projekt uchwały w sprawie współdziałania z Miastem Gniezno 

w zakresie realizacji obowiązku zapewniania opieki nad bezdomnymi zwierzętami z terenu 

Gminy Kołaczkowo. 

Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 15 radnych, 15 głosami „ZA” podjęła Uchwałę 

Nr XXV/184/2021 w sprawie współdziałania z Miastem Gniezno w zakresie realizacji 

obowiązku zapewniania opieki nad bezdomnymi zwierzętami z terenu Gminy Kołaczkowo. 

Uchwała stanowi załącznik nr 7. 

Wyniki głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) Magdalena Cieślak, Piotr Górecki, Danuta Grabowska, Małgorzata 

Jakubowska, Zofia Kominek, Krystian Konieczny, Adam Kruszyński, Wojciech Majchrzak, 

Robert Ptaszyński, Jerzy Siemiątkowski, Michał Stefański, Wiesław Urbaniak, Bogusława 

Wietrzyńska-Stramczewska, Jerzy Woś, Ewa Zgolińska 

Ad. 12.  

Skarbnik Danuta Olejniczak wyjaśniła, że Zarząd Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu pismem z dnia 23 grudnia 2020 r. zawiadomił o 

umorzeniu Gminie Kołaczkowo kwoty 42 585,90 zł tj. 15 % zaciągniętej pożyczki na realizację 

przedsięwzięcia pn.: „Budowa (dokończenie) kanalizacji sanitarnej w Kołaczkowie". 

Umorzenie było uwarunkowane prawidłowym i terminowym wykonaniem zadania zgodnie 

z zawartą umową oraz przeznaczeniem umorzonej kwoty na przedsięwzięcie ekologiczne. 

Powyższe środki postanowiono przeznaczyć na zadanie pn.: „Budowa kanalizacji sanitarnej 

(Żydowo, Wszembórz, ul. Krakowska w Kołaczkowie)". 

Skarbnik Danuta Olejniczak odczytała projekt uchwały w sprawie przeznaczenia środków 

finansowych pochodzących z umorzenia części pożyczki zaciągniętej w Wojewódzkim 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu. 

Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 15 radnych, 15 głosami „ZA” podjęła Uchwałę 

Nr XXV/185/2021 w sprawie przeznaczenia środków finansowych pochodzących z umorzenia 

części pożyczki zaciągniętej w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Poznaniu. 

Uchwała stanowi załącznik nr 8. 

Wyniki głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) Magdalena Cieślak, Piotr Górecki, Danuta Grabowska, Małgorzata 

Jakubowska, Zofia Kominek, Krystian Konieczny, Adam Kruszyński, Wojciech Majchrzak, 

Robert Ptaszyński, Jerzy Siemiątkowski, Michał Stefański, Wiesław Urbaniak, Bogusława 

Wietrzyńska-Stramczewska, Jerzy Woś, Ewa Zgolińska 



Ad. 13.  

Skarbnik Danuta Olejniczak omówiła proponowane zmiany oraz odczytała projekt uchwały 

w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Kołaczkowo na 2021 rok. 

Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 15 radnych, 15 głosami „ZA” podjęła Uchwałę 

Nr XXV/186/2021 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Kołaczkowo na 2021 

rok. 

Uchwała stanowi załącznik nr 9. 

Wyniki głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (13) Magdalena Cieślak, Piotr Górecki, Danuta Grabowska, Małgorzata 

Jakubowska, Zofia Kominek, Krystian Konieczny, Adam Kruszyński, Wojciech Majchrzak, 

Robert Ptaszyński, Jerzy Siemiątkowski, Michał Stefański, Wiesław Urbaniak, Jerzy Woś 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska, Ewa Zgolińska 

 

Ad.14. 

Tomasz Kuźniar planista wyjaśnił, że zmiana obowiązującego studium wynika z konieczności 

dostosowania do regulacji prawnych, a przede wszystkim wynika z faktu pojawienia się 

elektrowni wiatrowych w Gminie Kołaczkowo. Zmiany w przepisach związanych 

z planowaniem przestrzennym, nałożyły konieczność opracowania miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego, zwłaszcza w obszarach położonych w sąsiedztwie 

elektrowni wiatrowych. Aktualnie plany są w trakcie opracowywania i aby zakończyć ich 

procedurę trzeba przyjąć studium. Tereny wyznaczone w studium będą stanowiły podstawę 

do przeniesienia ich do miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego, aby 

umożliwić dalszy rozwój poszczególnych miejscowości. Mieszkańcy mogli zgłaszać uwagi 

i wnioski do projektu studium gdy został przedstawiony do publicznego wglądu. Zgłoszonych 

uwag było 5 z czego 4,5 zostało pozytywnie rozpatrzonych przez Wójta Gminy Kołaczkowo 

i zmiany te zostały wprowadzone w projekcie.  

Tomasz Kuźniar wyjaśnił, że przed podjęciem uchwały Rada Gminy musi przegłosować 

rozstrzygnięcie w sprawie rozpatrzenia uwag wniesionych do wyłożonego do publicznego 

wglądu projektu studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Kołaczkowo. W przeciwnym razie studium nie może być uchwalone i procedura w tym zakresie 

powinna być ponowiona.  

Radna Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska zapytała jak się przedstawia w nowym studium 

linia kolej szybka. 

Tomasz Kuźniar odpowiedział, że w obowiązującym studium był to element widniejący, 

wynikało to z dokumentów nadrzędnych planów wojewódzkich, gdyż taka rezerwa terenu 

wzdłuż autostrady była utrzymywana. W 2011 roku została opracowana nowa koncepcja 

przebiegu tej trasy na linii Pleszew, Jarocin. W obecnym studium nie trzeba uwzględniać tego 

przebiegu, teren ten można uwolnić pod inwestycje. Studium jest przygotowane wersji 



elektronicznej w razie jakiejś ingerencji można zmienić je w części, a nie w obszarze całej 

gminy.  

Radny Jerzy Woś zapytał czy Urząd Gminy odpowie na wnioski złożone do projektu studium. 

Odniósł się do rozstrzygnięcia, w którym dwie działki zostały wyłączone z obszaru zabudowy 

ze względu na położenie w terenie zalewowym. Twierdzi, że właściciele tego gruntu zostali źle 

potraktowani, ponieważ sąsiednie działki są na podobnym poziomie terenu i zostały ujęte 

w obszarze zabudowy.  

Tomasz Kuźniar odpowiedział, że decyzja o wyłączeniu tych terenów jest oparta 

na dokumentach przygotowanych przez hydrologów i hydrografów. Potwierdzeniem 

występowania podtopień na tym terenie jest fakt, że są to grunty łąkowe charakterystyczne dla 

obniżeń obszarów gdzie w sąsiedztwie znajdują się zbiorniki wodne. Trzeba wziąć pod uwagę 

to, że te grunty są o podłożu organicznym nie nadającym się pod zabudowę. Takich wniosków 

z Krzywej Góry było więcej na etapie przygotowywania projektu studium i zostały odrzucone. 

Właściciel, który wnioskował o uwzględnienie tych działek, wnioskował również o dwie inne 

działki, które zostały uwzględnione. Przyznał, że obok wnioskowanych, a nieuwzględnionych 

działek istnieje teren usługowy, jednak był już uwzględniony w obowiązującym studium i nie 

możemy tego zmienić. 

Tomasz Kuźniar odczytał rozstrzygnięcie Rady Gminy Kołaczkowo w sprawie rozpatrzenia 

uwag wniesionych do wyłożonego do publicznego wglądu projektu Studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Kołaczkowo.  

Wyniki głosowania: ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (9) Piotr Górecki, Danuta Grabowska, Zofia Kominek, Krystian 

Konieczny, Adam Kruszyński, Wojciech Majchrzak, Robert Ptaszyński, Michał Stefański, 

Wiesław Urbaniak 

PRZECIW (1) Jerzy Woś 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Magdalena Cieślak, Małgorzata Jakubowska, Jerzy Siemiątkowski, 

Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska, Ewa Zgolińska 

Tomasz Kuźniar odczytał projekt uchwały w sprawie Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Kołaczkowo. 

Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 15 radnych, 14 głosami „ZA” podjęła Uchwałę 

Nr XXV/187/2021 w sprawie Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Kołaczkowo. 

Uchwała stanowi załącznik nr 10. 

Wyniki głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (14) Magdalena Cieślak, Piotr Górecki, Danuta Grabowska, Małgorzata 

Jakubowska, Zofia Kominek, Krystian Konieczny, Adam Kruszyński, Wojciech Majchrzak, 



Robert Ptaszyński, Jerzy Siemiątkowski, Michał Stefański, Wiesław Urbaniak, Bogusława 

Wietrzyńska-Stramczewska, Ewa Zgolińska  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Jerzy Woś 

Ad. 15. 

Przewodnicząca Danuta Grabowska poinformowała, że wpłynęły cztery wnioski 

o uwzględnienie zadań w dofinansowaniu w ramach Rządowego Funduszu Inwestycji 

Lokalnych. O środki z tego programu na łączną kwotę 5 mln. zł  mogą ubiegać się 

miejscowości, w których funkcjonowały zlikwidowane państwowe przedsiębiorstwa 

gospodarki rolnej. Wśród wnioskowanych zadań znajdują się: termomodernizacja SP 

w Bieganowie koszt zadania to kwota 4.374.741,56 zł, utwardzenie dróg w Grabowie 

Królewskim na kwotę 246.000 zł, przebudowa kanalizacji w m. Grabowo Król i Bieganowo na 

kwotę 510.000 zł, budowa świetlicy wiejskiej w Grabowie Król. na kwotę 436.000 zł. 

Radny Robert Ptaszyński zaproponował złożenie do Rządowego Funduszu Inwestycji 

Lokalnych dwóch wniosków o dofinansowanie: termomodernizacji SP w Bieganowie i budowy 

świetlicy wiejskiej w Grabowie Królewskim.  

Powyższy wniosek poparli radny Jerzy Woś i radny Adam Kruszyński. 

Radny Michał Stefański zaproponował złożenie wniosku tylko na jedno zadanie, zgłosił 

termomodernizację SP w Bieganowie. Uważa, że jeden wniosek będzie miał większe szanse 

na uzyskanie dofinansowania. 

Przewodnicząca Danuta Grabowska przeprowadziła głosowanie w sprawie rozpatrzenia 

wniosków w sprawie dofinansowania na termomodernizację SP w Bieganowie oraz budowę 

Świetlicy Wielskiej w Grabowie Królewskim w ramach Rządowego Funduszu Inwestycji 

Lokalnych 

Wyniki głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: Wyniki imienne: ZA (15) Magdalena Cieślak, Piotr Górecki, Danuta 

Grabowska, Małgorzata Jakubowska, Zofia Kominek, Krystian Konieczny, Adam Kruszyński, 

Wojciech Majchrzak, Robert Ptaszyński, Jerzy Siemiątkowski, Michał Stefański, Wiesław 

Urbaniak, Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska, Jerzy Woś, Ewa Zgolińska 

Ad. 16. 

Radny Jerzy Woś poprosił o interwencję Pani wójt w sprawie naprawy drogi powiatowej 

w Krzywej Górze. 

Radna Małgorzata Jakubowska podziękowała za udzielenie szansy dla Grabowa Królewskiego. 

Ad. 17.  

Odpowiedzi na zapytania udzieliła Wójt informując, że pismo w sprawie naprawy drogi 

w Krzywej Górze zostało przesłane do powiatu.  

Przewodnicząca Danuta Grabowska poinformowała, że do Rady Gminy wpłynęła skarga, 

w związku z tym zostanie zwołana komisja Skarg, Wniosków i Petycji. 



Radny Jerzy Woś powiedział, że widzi konieczność wyjechania w teren w celu kontroli stanu 

dróg budowanych przez elektrownie wiatrowe.  

Przewodnicząca Danuta Grabowska zapytała, czy odbyła się wizja lokalna na ulicy Zakole 

w Sokolnikach. 

Wójt Teresa Waszak odpowiedziała, że miejsca najbardziej niebezpieczne na tej ulicy zostały 

uzupełnione.  

Ad. 18.  

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy Kołaczkowo Danuta 

Grabowska o godz. 17.00 zamknęła XXV  Sesję Rady Gminy Kołaczkowo. 

 

Protokół sporządziła          Przewodniczący Rady 

Monika Nowak          Danuta Grabowska 

  

 


